

Deltagere:

Peter Black

Leif Vang

Bent Kohls

Niels Rahbek

Frank Rømer

1. Kommentar til sidste referat.
Ingen kommentarer.
2. Tilskud til vinduer og isolering.
Arbejdet er udført tilfredsstillende.
3. Møde med Viborg kommune
Der er ikke penge til uddybnings projekt før 2027
Havneplads udvalget opmåler hvor meget der skal uddybes i indløbet, og pris, dette vil kommunen kunne gå med i.
4. Udskiftning af bro i år.
Brædder på broer på begge sider af slæbestedet skiftes i.
5. Udlejning af klubhus.
Det er kun muligt at reservere lokalet for det næste år, fra hvor reservationen foretages.
Nøgler kan kun udleveres ved fremvisning af kvittering for betaling, betales i automat.
Klubhuset kan ikke udlejes, en uge før og efter optagning og søsætning.
Borgerforeningen skal ifølge aftale slå græsset for at benytte klubhuset.
Sjægtelaugget kan låne klubhuset til kaffemøder 2 gange for 400kr.
6. Evaluering på pasning af klubhuset i sommerferien.
Vi skal høre de implicerede hvordan det er forløbet, og om det kan gentages.
7. Håndtering af restancer.
Hvis et medlem ikke betaler efter påmindelse, udmeldes medlemmet automatisk, og medlemmet kan ikke senere indmeldes i klubben. Medlemmet udelukkes også fra alt brug af klubbens materiel.
8. Regulering af parkering.
Der skal skiltes med "Forbeholdt bådejere".
9. Optagning.
Der er optagning 28 oktober, joller fjernes før.

10. Evaluering af WM.

Der var en del parkerings kaos. Autocampere kunne ikke komme forbi. Det må i fremtiden tilstræbes, at der parkeres på Strandens parkering. Evt. Parkeringsvagt.
Tages med til WM evaluering.

.

11. Gennemgang opgaveliste.

12. EVT.

Følgebåde/Joller nummereres.

Alle både hjem til nummerering ved sæson afslutning.

Der skal laves opdatering af taktblad.

Sugeren skal have en ny pakning.

Næste bestyrelsesmøde 24 oktober kl. 19.00

FR